
ACTA DE REUNIÓ

Junta de Centre de l'ESTCE n.179
Data i hora: 02/03/2021 12:00
Reunió telemàtica Si

Assistents
Amelia Simó Vidal - President
Juan Ignacio Climente Plasencia - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Amelia Cabrera Balaguer - Membre
Ana María Piquer Vicent - Vicepresident
Angel Miguel Pitarch Roig - Membre
Antonio Gallardo Izquierdo - Membre
Antonio Pérez González - Membre
Arbona Mengual, Vicente - Membre
Beatriz Campos Sancho - Membre
Begoña Bellés Fortuño - Membre
Belén Altava Benito - Membre
Camañes Querol, Gemma - Membre
Castillo Catalán, María Isabel - Membre
David Curto Paya - Membre
Delegació de vot de: Abel Nicolae , González Trocoli, Adrián

Elena Mulet Escrig - Membre
Eloísa Cordoncillo Cordoncillo - Membre
Enrique Javier Sánchez Vilches - Membre
Fossi Paez Pumar, Carlos - Membre
Francisco Fabregat Santiago - Membre
García García, Carlos - Membre
Germán León Navarro - Membre
Gorka Marco Velasco - Membre
Inmaculada Bruno Romero - Membre
Irene Troncho Sorribes - Membre
Joaquín Luis Sancho Bru - Membre
Jorge Galindo Pastor - Membre
José Ignacio Aliaga Estellés - Membre
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José Luis Iserte Vilar - Membre
Julia Galán Serrano - Membre
Julio Ariel Romero Pérez - Membre
Julio Serrano Mira - Membre
Llorens García, Gerard - Membre
López Echevarría, David - Membre
Delegació de vot de: PONS GONZALEZ, JUAN

Marc García Sedano - Membre
Mario Ignacio Llusar Vicent - Membre
María Cristina Campos Sancho - Membre
María Dolores Bovea Edo - Membre
María de los Reyes Grangel Seguer - Membre
María de los Ángeles López Malo - Membre
Monica Asunción Hurtado Ruiz - Membre
Néstor Aparicio Marín - Membre
Pedro García Sevilla - Membre
Ramón Cabello López - Membre
Raúl Izquierdo Escrig - Membre
Roberto Sanchis Llopis - Membre
Rodrigo Llopis Doménech - Membre
Roque Serrano Gallego - Membre
Rosa Ana Vicente Tena - Membre
Sergi Vello Cardus - Membre
Delegació de vot de: Fariza Aguilar, Alejandro Enrique

Sergio Macario Vives - Membre
Sergio Mestre Beltrán - Membre
Vicente José Esteve Cano - Membre

Convidats
Ariño Latorre, Carlos Vicente

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes anteriors

2. Informe de la direcció

3. Assumptes d'aprovació

1. Aprovació, si escau, de l'oferta acadèmica de graus i màsters per al curs
2021/2022.

2. Aprovació, si escau, de canvis en la composició de comissions de titulacions
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3. Ratificació, si escau, de l'estudiantat proposat per la Junta de centre, com a
representant al consell assessor d'inserció professional:

4. Torn obert de paraules

Desenvolupament de la sessió

S'aprova tots els punts de l'ordre del dia.

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes anteriors

Es proposa aprovar les actes de les juntes 177 (ordinària) i 178 (extraordinària).

Sergi Velló, delegat de centre de l’estudiantat, comenta que les dues actes no es
troben juntes i això dificulta la revisió d’aquestes. La directora del centre i el
secretari expliquen per defecte la ferramenta electrònica GOC inclou l’acta
anterior en un enllaç en el punt de l’ordre del dia, però com en aquest cas ha
calgut incloure dos, la segon s’ha adjuntat a banda com a documentació annexa.

S’aproven les actes per assentiment.

2. Informe de la direcció

La directora informa sobre activitats relacionades amb l’estudiantat i els títols del
centre.

- S’han entregat els premis als millors TFG i TFM de l’aula Zschimmer&Schwarz i
de Càtedra Reciplasa.

- Per acord entre universitats valencianes enfront de la situació sanitària, en
febrer s’ha hagut de restringir la presencialitat docent. Tot i que en l’UJI no s’han
detectat molts casos de contagis, l’objectiu era reduir la mobilitat i ser
conseqüents amb la resta d’universitats valencianes, algunes de les quals
presentaven un major percentatge de positius. Des de l’1 de març, però, s’ha
recuperat la docència seguint les addendes a les guies docents del segon
semestre. Aquestes addendes han sigut aprovades en junta de centre i
comissions de graus, i han de ser respectades tant pel professorat com per
l’estudiantat. El personal COVID torna a estar operatiu, els controls d’aforament,
etc seran els mateixos que en primer semestre. Les aules informàtiques remotes
han tornat a presencials. Les aules espill en aquest semestre estan restringides a
casos sobrevinguts (com ara professorat confinat).

- S’han deixat en conselleria 2 portàtils nous a disposició de l’estudiantat per a ús
puntual (matins o vesprades complets) dins del campus. L’estudiantat interessat
ha d’informar el professorat de l’assignatura per a la qual s’utilitzaran. Ha
d’escriure a consergeria-act@uji.es per fer la reserva.

- La vicedirectora de graus i màsters, Ana Piquer (responsable COVID centre),
ofereix informació actualitzada sobre la pandèmia en el centre. La incidència en
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el moment és relativament baixa (comparable a setembre).

- ANECA ha informat favorablement sobre la implantació del nou Grau en
Intel·ligència Robòtica. A falta de l’aprovació de l’AVAP, és previsible que
comence el curs 2021/22. Des del centre s’està treballant sota eixe supòsit.

- Els exàmens de l’EBAU 2021 està previst que siguen presencials, els dies 8-10
de juny en les facultats ESTCE i FCJE. S’està treballant a reorganitzar la
ubicació d’alguns exàmens de graus del nostre centre per a compatibilitzar-ho.
Caldrà veure com arreglem els exàmens de juny programats per eixes dates. No
es canviaran dates, però potser sí aules dels grups molt nombrosos, que potser
caldrà portar al pavelló poliesportiu (la directora comenta que el seu
funcionament en primer semestre va ser eficient). Els màsters no es creu que
tinguen problema per ser grups més reduïts.

- Està previst reparar les cobertes del nostre centre, començant per l’edifici TD, i
preparar-les per a instal·lar plaques fotovoltaiques (objectiu marcat per l’equip de
govern actual). Per tal d’evitar interferències amb les classes, els treballs
començaran la segona quinzena de juny. Els exàmens de 2ª convocatòria
s’ubicaran en les aules més llunyanes del treball per tal de minimitzar la
pertorbació. L’OTOP realitzarà en eixes dates les tasques menys sorolloses.

-Com els anys anteriors, s’ha distribuït el 50% del pressupost del centre entre els
graus per a iniciatives pròpies. Atés que en el nostre centre hi han múltiples
màsters que per la reduïda matrícula només poden cobrir la docència, enguany
hi haurà també una partida dedicada a aquests. Parlarem amb els departaments
per a estimular conjuntament les iniciatives d’aquests màsters.

- Es recorda que les videoactes de les juntes de centre es poden trobar en el
web actes.uji.es.

En torn obert de paraula, Néstor Aparicio (Dept. d’Enginyeria de Sistemes
Industrials i Disseny) pregunta si els ordinadors remots que hi havien reservats
en les aules presencials en el primer semestre continuen disponibles. La
directora contesta afirmativament. Hi ha uns pocs equips (18-20). En la pàgina
coronavirus del web UJI (secció docència) es pot fer connexió i informar-se dels
ordinadors disponibles. La vicedirectora, Ana Piquer, comenta que el nombre
d’equips s’ampliarà previsiblement en les pròximes setmanes amb adquisicions
del Vicerectorat de Campus i Vida Saludable.

Sergi Velló (delegat estudiantat) comenta que la cantina es troba amb aforament
quasi complet i no obstant això el personal que atén continua essent el mateix
que en febrer. Pregunta si aquest aspecte es revertirà. La vicedirectora, Ana
Piquer, respon que l’empresa concessionària (Comertel) està estudiant hui el
funcionament de les cues i esperablement obriga les cafeteries d’humanes i
salut, vista l’elevada demanda.

Sergi Velló pregunta si es pot saber de quants diners disposa cada grau per a
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activitats pròpies. La directora contesta que consultarà amb les vicedireccions de
graus si tenen cap objecció respecte a fer públic aquestes xifres.

David López (representant del Grau en Matemàtica Computacional) pregunta si
la cantina ofereix només servei de cafeteria o també dinars. Ana Piquer comenta
que de moment només cafeteria. Comenta també que la realització d’exàmens
en el pavelló poliesportiu, des del punt de vista de l’estudiantat que s’examina i
requereix concentració, és de qualitat inferior a la de les aules normals. D’altra
banda, les aules que tinguen exàmens prop dels llocs on es realitzen les proves
de l’EBAU poden tindre problemes de sorolls en els corredors. La directora i
vicedirectora observen que el nombre d’estudiants matriculats per a l’EBAU és
superior als que caben en el pavelló poliesportiu, motiu pel qual ha calgut
ubicar-los en els centres. Es farà allò que siga possible per minimitzar les
interaccions. Es mourà al pavelló poliesportiu el mínim nombre possible
d’exàmens. Tot i no tindre una climatització idònia, l’experiència del primer
semestre diu que l’organització de les proves d’avaluació en el pavelló va ser
eficient.

Ignacio Aliaga (Dept. D’Enginyeria i Ciència dels Computadors) comenta una
incidència relacionada amb la connexió a ordinadors remots. El Servei
d’Informàtica ha pres mesures per a evitar-la.

3. Assumptes d'aprovació
1. Aprovació, si escau, de l'oferta acadèmica de graus i màsters per al curs

2021/2022.

------- SOBRE GRAUS ------

La directora comenta que tota l’oferta acadèmica dels graus ha sigut
aprovada en les respectives comissions de graus. Per tant, suposem que tot
el professorat ha tingut accés a la informació que els pertoca i en la junta
només es comenta el repartiment global i els criteris emprats per a arribar a
eixa distribució (en la documentació adjunta a la convocatòria es pot trobar la
documentació completa, però).

Des del Vicerectorat d’Ordenació Acadèmica i Professorat (VOAP), ens
arriben al centre un total de 4587 crèdits, incloent-ne alguns de nous per al
futur Grau en Intel·ligència Robòtica. En una primera ronda de negociació,
cada grau ha fet una aproximació d’allò que necessita per a donar una
docència de qualitat (nombre d’estudiants màxim per grup de teoria,
problemes, laboratori, crèdits de TFG...). Cada grau dóna prioritat a un
aspecte, motiu pel qual aquests criteris no són 100% homogeneïtzables. En
una segona ronda de negociació -prou dura, perquè calia fer molts esforços
per tal de complir amb l’oferta de VOAP- finalment s’han ajustat tots els
graus. Hem sobrepassat el nombre de crèdits oferits per VOAP per 9.77
crèdits, però VOAP ho ha autoritzat.

La directora comenta que la documentació adjuntada en GOC inclou dades
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provisionals de VOAP que són, en el moment d’aquesta junta, encara
inconsistents amb els fulls de càlculs presentats i aprovats en les comissions
de titulació. Ens passaran en pocs dies els documents definitius, coincidents
amb els fulls de càlcul.

La directora ofereix la paraula als vicedirectors de graus per si volen
comentar alguna cosa sobre aquest punt. No hi ha però intervencions.

En torn obert de paraules, Sergi Velló (representant estudiantat) observa que
el nombre de crèdits a repartir enguany, comparat amb l’any passat, s’ha
incrementat en només 5 o 6, tot i la inclusió del grau en robòtica i la matrícula
més gran registrada en el centre. La directora diu que la diferència real en
crèdits finançats respecte el curs passat es de 45 crèdits i no 5 ó 6, no entén
la xifra que comenta Sergi i revisarà per veure on està la confusió. Fa notar,
però que l’arribada del Grau en Intel·ligència Robòtica ha suposat 45,5
crèdits que han pal·liat el que en realitat haguera sigut una davallada notable
de crèdits totals en el centre. A més, com que aquest grau té prou de
compartició en primer curs, no ha necessitat tots els 45,5 crèdits, cosa que
s’ha aprofitat per a compensar en la resta de graus.

El representant dels estudiants demana conéixer quina era la proposta
d’assignació de crèdits per grau que ha fet servir VOAP en transferir-los el
total al centre. La directora comenta que hom pot consultar eixa informació
en la documentació de la Comissió d’Estudis i Professorat i del Consell de
Govern. Es basa en unes fórmules canviants i merament orientatives. Cap
centre de la universitat les aplica directament al repartiment real entre graus.
No obstant això, si aquesta informació pot decidir el sentit del vot d’algun
membre de la junta, podem passar-la.

Roque Serrano (director del Departament de Química Física i Analítica)
manifesta que des de l’àrea de Química Física no estan d’acord amb el
nombre d’estudiants per grup en laboratori informàtic (QU0908). L’àrea de
Química Analítica comparteix aquest parer. Els problemes de falta d’espai en
les aules d’informàtica, que s’ha argumentat en algun moment de la
negociació de l’oferta acadèmica, no haurien de ser un problema real per
aquest cas. Sent conseqüent amb aquest punt de vista, com a director del
departament s’abstindrà en la votació. La directora del centre fa notar que
realment no han sigut problemes d’espai (és un assumpte col·lateral) sinó de
crèdits els que han obligat a reduir els grups de laboratori informàtic.

David Curtó (representant del Grau en Enginyeria en Disseny Industrial i
Desenvolupament de Productes) comenta que en el seu grau l’estudiantat de
l’últim curs del pla antic, en cas de repetir, s’està quedant sense docència. En
condicions normals es podria suplir anant a classe com a oient, però en
context Covid i aforament reduït, no. Vol conéixer quants crèdits
correspondrien al seu grau amb les fórmules de VOAP. El seu sentit del vot
serà en contra de l’oferta acadèmica perquè el repartiment de crèdits
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proposat deixa estudiants sense docència.

Carlos Garcia (vicedirector del Grau en Enginyeria en Disseny i
Desenvolupament de Productes) confirma que, en implementar el nou pla
d’estudis, les assignatures en extinció (aquest curs entren 2n) perden la
docència. És impossible contar els estudiants de pla antic en la formació de
grups amb docència perquè se n’anirien més de 800 crèdits. Han fet esforços
locals per a mitigar la problemàtica (p. ex. assumint que ~33% es passaran al
pla nou i donant-ne crèdits de tutorització/avaluació proporcionals al número
d’estudiants repetidors de pla antic en cada assignatura). Entén, però la
demanda de David, però amb els crèdits disponibles en el centre no es pot
fer molt més. Opina que en l’ESTCE es requeririen més crèdits per a poder
cobrir les necessitats, especialment amb el creixement de matrícula. El
repartiment consensuat entre graus ens permet la sostenibilitat entre anys. El
pla d’estudis antic es va extingint i passarà. Agraeix el tarannà de la direcció
en la reunió que va permetre el consens entre graus.

La directora mostra els criteris orientatius de VOAP per a atorgar la borsa fixa
de crèdits al centre. Comenta que amb les comparticions perden sentit i a
més són molt variables d’un any al següent, motiu pel qual la seua aplicació
directa seria poc sostenible. Justament enguany disseny amb la fórmula li
tocarien més crèdits dels que es proposen, però anys anteriors no ha sigut
així. Hem de treballar com un equip esforçant-nos per a compatibilitzar-nos.
Considera els resultats de la negociació de l’oferta satisfactoris. Tots els
graus baixen respecte al seu ideal, però s’ha arribat a un consens. Està
d’acord que 774 crèdits per al Grau en Disseny enguany són pocs, però és
un acord perquè altres estudiants d’altres graus no estiguen summament
incòmodes. El problema, com apunta Carlos, és que el total de crèdits que
ens donen és insuficient.

David López comenta que en la comissió de titulació de Matemàtica
Computacional / Enginyeria Informàtica es va observar que la predicció de
matrícula de VOAP subestimava el nombre d’estudiants. Si finalment es
confirma que la matrícula és superior, VOAP atorgarà crèdits extres?

La directora del centre contesta que aquests aspectes han eixit en les
reunions de treball. Efectivament existeix eixe possible desajust, però hem de
treballar amb previsions. Si es desborden molt, igual que es fa en laboratoris,
es demanaran crèdits addicionals en setembre (sense compromís de
sostenibilitat).

Sergi Velló pregunta si en la Comissió d’Estudis i Professorat i Consell de
Govern s’ha sol·licitat més finançament per part del centre o dels
departaments.

La directora del centre agraeix als alumnes la seua implicació. Explica que el
repartiment de crèdits entre centres té un funcionament semblant al
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repartiment dins del centre. Parteix d’una borsa fixa per a tota l’UJI. El
repartiment es fa basat en fórmules i qualsevol increment posterior en un
centre es tradueix en un decreixement d’altre centre. A més, en el moment de
repartir no es coneixen les previsions i no es té un número exacte per a
debatre. La directora pensa demanar més crèdits en total per als centres,
però segurament el consell de govern objectarà que no es pot fins que
Conselleria tinga el nou pla de finançament de les universitats.

Vicente Esteve (departament de Química Inorgànica i Orgànica) apunta que
el centre rep pocs crèdits i prou de gent dóna docència per dalt d’allò que
indica el seu POD. Cal que rectorat revise la inversió que fa en POD.
Proposa votar en contra per a reflectir el malestar dels centres respecte a
aquesta situació, que es repeteix any rere any.

La directora contesta que allò que hem demanat a VOAP, i tenim compromís
de rectorat de fer-ho, és que l’any que ve ens donaran primer la informació
de previsió de matrícula i després es votarà el repartiment entre centres.
D’aquesta forma s’evitarà aprovar un repartiment sense conèixer les
conseqüències reals. Eixe és el moment en el que cal valorar si votar en
contra. Votar en contra de l’oferta proposada en aquesta junta, sense tindre
una alternativa, no va en contra del que ens ha passat vicerectorat sinó del
treball i repartiment que s’ha fet dins el centre. Dit açò, òbviament respecta
qui no estiga d’acord amb aquest significat del vot.

El debat s’estén en aquesta línia amb altres intervencions de Sergi Velló,
Vicente Esteve, David Curtó, David López i la directora (es pot consultar el
debat complet entre els minuts 1h:15m:00s a 1h:40h:00 en la videoacta).
José Luis Iserte (vicedirector del Grau en Enginyeria en Tecnologies
Industrials) comenta que l’oferta acadèmica del seu grau es va aprovar per
assentiment però amb observacions semblants a les que han eixit en aquesta
reunió sobre la insuficiència dels crèdits per a la docència del centre. Mario
Llusar (vicedirector del Grau en Química) fa notar que donarà el seu suport a
l’oferta acadèmica per ser conscient de l’esforç comú de tots els graus, tot i
que el resultat final implique constriccions en la mida dels grups que
reflecteixen infrafinançament. Tanmateix, vol donar visibilitat a la protesta de
química que ha manifestat Roque Serrano en la seua intervenció anterior.

La directora agraeix les intervencions i insta a votar. La votació es fa a través
del xat (el secretari del centre explica que no es pot fer votació secreta, atesa
la «Instrucció respecte a la realització de reunions durant la situació de
reducció d’activitat presencial» emesa per la secretaria general de l’UJI el
18/03/20).

S’aprova l’oferta acadèmica de tots els graus per majoria.

L'oferta de tots els graus ha sigut aprovada per majoria.

En concret:
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(*) Grau en Química

4 vots en contra

6 abstencions

34 vots a favor

(*) Grau en Disseny i Desenvolupament de Videojocs

4 vots en contra

5 abstencions

37 vots a favor

(*) Grau en Enginyeria Agroalimentària i del Medi Rural

4 vots en contra

5 abstencions

40 vots a favor

(*) Grau en Enginyeria en Disseny Industrial i Desenvolupament de
Productes

(*) Grau en Enginyeria Informàtica

5 vots en contra

3 abstencions

35 vots a favor

(*) Grau en Matemàtica Computacional

4 vots en contra

3 abstencions

36 vots a favor

(*) Grau en Arquitectura Tècnica

(*) Grau en Enginyeria Elèctrica

(*) Grau en Enginyeria Mecànica

(*) Grau en Enginyeria Química

(*) Grau en Enginyeria en Tecnologies Industrials

(*) Grau en Intel·ligència Robòtica

4 vots en contra

4 abstencions

35 vots a favor

La directora dóna les gràcies als participants per un debat enriquidor. Agraeix
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també l’esforç als vicedirectors, a les comissions, i al professorat per la
comprensió.

------- SOBRE MÀSTERS ------

La directora recorda que, pel seu funcionament diferenciat, l’oferta
acadèmica dels màsters es negocia directament entre les coordinacions dels
màsters i vicerectorat. La vicedirectora de graus i màsters, Ana Piquer,
comenta que l’oferta acadèmica presentada a aquesta junta s’ha aprovat per
assentiment en les respectives comissions de títol.

David López pregunta si s’està valorant alguna acció per canviar la
problemàtica dels màsters del centre amb problemes d’autofinançament. La
directora explica que hi ha una casuística molt diversa en el centre. La
direcció del centre, amb col·laboració dels màsters interessats, ha pres
iniciatives com ara la implantació de màsters duals (universitat-empresa) i
màsters dobles (matemàtica computacional + ensenyament secundari) per a
millorar la matrícula.

L’oferta acadèmica s’aprova per assentiment.

La directora agraeix el treball als coordinadors de màsters i a les comissions.

S'aprova l'oferta acadèmica dels graus per majoria i la de màsters per
assentiment.

2. Aprovació, si escau, de canvis en la composició de comissions de titulacions

S’aprova per assentiment el canvi del Coordinador de Mobilitat en el Grau en
Disseny i Desenvolupament de Videojocs. Antonio Morales Escrig deixa el
càrrec a Gabriel Recatalà Ballester (tots dos del Departament d’Enginyeria i
Ciència dels Computadors).

La directora agraeix a Antonio Morales la tasca acomplida, i a Gabriel
prendre el relleu.

S’aprova per assentiment el canvi

3. Ratificació, si escau, de l'estudiantat proposat per la Junta de centre, com a
representant al consell assessor d'inserció professional:

La junta ratifica, per assentiment, a Sergi Velló -candidat del Consell
d’Estudiantat- per a la representació de l’estudiantat del centre en el Consell
Assessor d’Inserció Professional.

La directora dóna les gràcies a Sergi, i subratlla el fet que tenim estudiants
actius i implicats en el correcte funcionament del centre.

Es ratifica Sergi Velló com representant al consell assessor d'inserció
professional

4. Torn obert de paraules
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María Ángeles López (Dept. d’Enginyeria i Ciència dels Computadors) recorda
que en l’UJI continua havent-hi un col·lectiu de professorat amb 32 crèdits de
POD. És actualment l’única universitat valenciana que no té el sostre en 24
crèdits. Considera que cal canviar aquesta política de la universitat per millorar la
qualitat de la docència. A títol personal, informa que deixarà la coordinació
acadèmica del Grau en Enginyeria Informàtica perquè els 32 crèdits de dedicació
docent no li permeten compaginar activitats, i es dedicarà a fer més pressió
sobre aquesta iniciativa.

La directora lamenta la dimissió i agraeix la tasca realitzada. La vicedirectora del
grau d’Enginyeria Informàtica (Reyes Grangel) transmet el seu agraïment pel
treball i subratlla la gran implicació que ha mostrat en el càrrec de coordinació.
Comenta que seria adient tindre un estatut del PDI que permetera definir
cadascú a quin tipus d’activitat universitària es vol dedicar.

Sergi Velló agraeix que s’haja penjat la documentació de la junta amb dies
d’antelació. Això ha permés estudiar-la i tindre hui un debat informat. La directora
comenta que sempre s’intenta aportar la documentació de la junta tan bon punt
està accessible, però de vegades les circumstàncies no ho permeten. Agraeix als
estudiants el debat.

Fran Fabregat (director del Departament de Física) pregunta si la setmana
següent, en haver-se cancel·lat les festes de la Magdalena, serà finalment
laborable però no lectiva. La directora confirma aquest punt. Conselleria ha
decidit que dilluns no siga festiu. Vicente Esteve afegeix que la intersindical ha
denunciat aquesta decisió i és possible que finalment es revertisca.

La directora del centre dóna les gràcies a tots els membres de la reunió per la
seua participació.
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